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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2009 
 

Dwudziestej ósmej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 3 grudnia 2009 roku 

w Miejskim Ośrodku kultury w Jezioranach 
przy Placu Zamkowych 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 11.00 zakończono o godz. 15.00  
 

Pan Leszek Boczkowski - Przewodniczący Rady Miejskiej  serdecznie przywitał Pana 
Macieja Leszczyńskiego – Burmistrza Jezioran, Pana Władysława Daligę – Zastępcę 
Burmistrza, Panią Danutę Zawolską – Sekretarza Gminy, Panią Marię Compa – Skarbnika 
Gminy, wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 
Następnie Pan Przewodniczący  na sekretarza obrad powołał radną Ewę Maculewicz 

i otworzył XXVIII sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 36 , lista obecności zaproszonych 
gości stanowi załącznik nr 37.   
 
Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach, który przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych przez Burmistrza, 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, radnych, kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych i pracowników Urzędu wydających decyzje w imieniu Burmistrza.  
3. Interpelacje i wnioski radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 
2008/2009. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa  
do obniżenia podatku rolnego w 2010 roku,  

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2010 roku, 
3) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych, 
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
5) określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 
6) określenia stawki opłaty od posiadania psów, 
7) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach  

i urządzeń cmentarnych, 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad 

jej poboru, 
9) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych 
oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Jeziorany, 
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10) uchwalenia  „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie gminy 
Jeziorany na 2010 rok ”, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009, 

12) o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
korzystania ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach”, 

13)  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Jeziorany, 

14) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu,  
15) sprzedaży lokalu użytkowego położonego w obrębie Derc, 
16) sprzedaży nieruchomości zabudowanej po byłej szkole położonej w obrębie 

Derc, 
17) zabezpieczenie środków na realizację projektu pn. „Nasze Tłokowo – 

rozwijanie turystyki i rekreacji w Gminie Jeziorany” w ramach osi 4 – 
LEADER Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  

18) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa 
Wójtówko”, 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa 
Olszewnik”, 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Potryty”, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Radostowo”, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Derc”, 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Kiersztanowo”, 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Studnica”, 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Krokowo”, 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Tłokowo”, 

27) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
7. Informacja dotycząca podatku leśnego.  
8. Zajęcie stanowiska w sprawie wydzielenia części działki nr 110/24 położonej  
w Jezioranach przy ulicy Kościuszki i Nadbrzeżnej oraz jej sprzedaży właścicielom działki  
nr 110/25. 
9.  Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
11.Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pan Przewodniczący  zapytał czy są pytania lub zmiany do zaproponowanego porządku 
obrad? 
 
Pani Sekretarz w imieniu Burmistrza Jezioran wniosła o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
oraz wprowadzenie do porządku obrad uchwał w sprawie: 
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1) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu, 

2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 167.660 zł 

3) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu  
w kwocie 80.530 zł. 

 
Pan Przewodniczący  zapytał, czego dotyczą wprowadzone projekty uchwał? 
 
Pani Sekretarz odpowiedziała, że uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
złotowego na finansowanie planowanego deficytu dotyczy zaciągnięcia kredytu na kwotę 
351.350 zł, w tym na obwodnicę 145.350 zł, modernizację kina na MOK  55.000 zł, 
zagospodarowanie plaży miejskiej w Tłokowie 65.000 zł, ciąg rekreacyjno-spacerowy  
za Urzędem Miejskim w Jezioranach - FOSA 20.000 zł, porządkowanie gospodarki wodno-
ściekowej w zlewni rzeki Symsarny – 66.000 zł, czyli razem 351.350 zł. 
 
Pan Przewodniczący  „rozumiem, że to jest na dokumentację?” 
 
Pani Sekretarz „tak”. 
 
Następnie Pani Sekretarz omówiła kolejny wprowadzony projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego deficytu 
 w kwocie 167.660 zł na przebudowę torowiska na drogę wewnętrzną 55.000 zł, przebudowę 
muru ceglanego ażurowego i oporęczowania od mostu na ul. Mostowej 3.660 zł, zakup kotła 
co do Szkoły Podstawowej w Jezioranach 19.000 zł, odwodnienie Cmentarza Komunalnego 
w Jezioranach 30.000 zł, modernizację zieleńca przy Cmentarzu Komunalnym  
 i dokumentację na odbudowę świetlicy w Kiersztanowie 20.000 zł, czyli razem 167.660 zł.  
Trzecia uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 80.530 zł na budowę sieci wodociągowej kolonia Jeziorany  
w kierunku Krokowa 15.100 zł, budowa sieci wodociągowej kolonia Olszewnik i Tłokowo 
16.400 zł i budowa sieci wodociągowej w Studziance 49.030 zł, razem 80.530 zł.  
 
Pan Przewodniczący  zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad uchwał  
w sprawie: 

1) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu, 

2) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 
planowanego deficytu w kwocie 167.660 zł 

3) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu w 
kwocie 80.530 zł. 

 
Rada jednogłośnie przyjęła zaproponowane zmiany do porządku obrad.  
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Po czym Pan Przewodniczący  odczytał porządek obrad XXVIII sesji po uwzględnieniu 
zaproponowanych zmian: 
 
1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych przez Burmistrza, 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, radnych, kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych i pracowników Urzędu wydających decyzje w imieniu Burmistrza.  
3. Interpelacje i wnioski radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 
2008/2009. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa  
do obniżenia podatku rolnego w 2010 roku,  

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2010 roku, 
3) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych, 
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
5) określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 
6) określenia stawki opłaty od posiadania psów, 
7) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach  

i urządzeń cmentarnych, 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad 

jej poboru, 
9) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych 
oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Jeziorany, 

10) uchwalenia  „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie gminy 
Jeziorany na 2010 rok ”, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania ProblemówAlkoholowych na rok 2009, 

12) o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
korzystania ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach”, 

13)  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Jeziorany, 

14) sprzedaży lokalu użytkowego położonego w obrębie Derc, 
15) sprzedaży nieruchomości zabudowanej po byłej szkole położonej w obrębie 

Derc, 
16) zabezpieczenie środków na realizację projektu pn. „Nasze Tłokowo – 

rozwijanie turystyki i rekreacji w Gminie Jeziorany” w ramach osi 4 – 
LEADER Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  

17) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa 
Wójtówko”, 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa 
Olszewnik”, 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Potryty”, 
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20) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Radostowo”, 

21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Derc”, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Kiersztanowo”, 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Studnica”, 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Krokowo”, 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Tłokowo”, 

26) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 
27) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu, 
28) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 167.660 zł 
29) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu  
w kwocie 80.530 zł. 

7. Informacja dotycząca podatku leśnego.  
8. Zajęcie stanowiska w sprawie wydzielenia części działki nr 110/24 położonej  
w Jezioranach przy ulicy Kościuszki i Nadbrzeżnej oraz jej sprzedaży właścicielom działki  
nr 110/25. 
9.  Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
11.Wolne wnioski i zapytania. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła porządku obrad XXVIII sesji (obecnych 8 radnych).  
 
Ad. 2. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej, radnych, kierowników gminnych 
jednostek organizacyjnych i pracowników Urzędu wydających decyzje w imieniu 
Burmistrza.  
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej, radnych, kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych i pracowników Urzędu wydających decyzje w imieniu 
Burmistrza, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący: „mamy pełną informację na temat, jak powinniśmy wypełniać 
oświadczenia majątkowe. Rozumiem, że błędy wynikają czasami z przepisywania informacji 
z oświadczeń z lat ubiegłych. Porozumiewaliśmy się z Urzędem Skarbowym. Pytanie było 
takie, czy będziemy do tych nieprawidłowości odnosić się na piśmie, bo być może jakieś 
różnice które wynikły w oświadczeniach majątkowych wynikają albo z przeoczenia albo  
z błędnego czytania przez pracownika Urzędu Skarbowego. Może powiem na temat swojego 
oświadczenia majątkowego. Ja w pierwszym pobieżnym czytaniu byłem przekonany,  
że nie uwzględniono tego, że otrzymuję dietę radnego, a ja ją wykazałem w oświadczeniu.  
Po dogłębnej analizie wyczytałem, że wykazałem przychód a nie dochód. Podobnie też było 
w przypadku innych dwóch czy trzech osób spośród radnych. Jeżeli Państwo zdecydujecie,  
że będziemy odpowiadać Urzędowi Skarbowemu i odnosić się do tych uwag, to proszę 
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przekazywać te informacje i wyjaśnienia do Pani Ani. Ja przygotuję zbiorcze pismo  
z wystąpieniem do Urzędu Skarbowego, żeby ewentualnie się odnieść. Jeżeli Państwo sami 
indywidualnie uważacie, że nie, to proszę wziąć te nieprawidłowości stwierdzone  
w oświadczeniach pod uwagę przy sporządzaniu oświadczenia za rok 2009. Dziękuję.” 
 
Radny Krzysztof Grabowski zapytał, czy złożenia wyjaśnienia jest obowiązkowe? 
 
Pan Przewodniczący odpowiedział, że nie. Wskazane błędy nie są podstawą do wystąpienia 
do Urzędu Kontroli Skarbowej o sprawdzenie prawidłowości złożonych oświadczeń. To są po 
prostu błędy wynikłe z faktu jakiegoś przeoczenia. To, że to się nie zdarzało w latach 
poprzednich w stosunku do osób, które mają nieruchomości a nie wykazały działek  
i powierzchni tych działek po prostu może wynikać z innego czytania tego zapisu przez 
pracownika Urzędu Skarbowego. Zakładam, że dom nie powstał w tym roku tylko mieszkają 
w nim ludzie przez pewien czas i przepisywali te informacje z oświadczeń majątkowych z lat 
poprzednich, to tej informacji w tych poprzednich oświadczeniach też nie było. Dlatego 
dziwne jest to, że tej uwagi nie było wcześniej. Ale skoro ona się pojawiła, to znaczy, że ktoś 
inny na to spojrzał i interpretował, to właśnie w ten sposób.” 
 
Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
 
Radny Stanisław Kawecki: „bardzo szybko zabrzmiały informacje dotyczące likwidacji 
przejazdu kolejowego w Jezioranach i zagospodarowania terenu wokół Cmentarza 
Komunalnego w Jezioranach, a są to bardzo ważne rzeczy, które zostały zrobione. Chciałbym 
za nie bardzo podziękować Panu Burmistrzowi.” 
 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 
2008/2009 załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Pan Władysław Daliga – Zastępca Burmistrza powiedział, iż informacja o stanie realizacji 
zadań oświatowych Gminy Jeziorany w roku szkolnym 2008/2009 została szczegółowo 
omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Budżetu, dnia 1 grudnia 2009 roku. 
Jeśli chodzi o ocenę pracy szkół, to odbyła się ona w kilku płaszczyznach. Wnioski i uwagi 
zostały zgłoszone na posiedzeniach Komisji Rady. Praca placówek oświatowych oceniona 
jest pozytywnie. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie.  
 

1) obniżenia średniej krajowej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa  
do obniżenia podatku rolnego w 2010 roku,  

Pan Przewodniczący odczytał stanowisko wypracowane przez wspólną Komisję Oświaty  
i Budżetu na posiedzeniu, dnia 1 grudnia 2009 roku, mianowicie: 
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„Na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 209 roku wspólna Komisja Oświaty i Budżetu zajęła 
stanowisko o pozostawieniu średniej ceny skupu żyta w wysokości 34,10; czyli pozostawienie 
jej w wysokości ogłoszonej przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego.” 
 
Rada w wyniku głosowania, w obecności 8 radnych, jednogłośnie przyjęła przedstawiane 
stanowisko. 
Pan Przewodniczący poinformował, iż w takiej sytuacji podejmowanie uchwały jest 
bezprzedmiotowe, ponieważ jeśli stawkę pozostawia się na poziomie zaproponowanym przez 
Główny Urząd Statystyczny, to uchwały nie podejmuje się.  
Informacja dotycząca podatku rolnego, stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2010 roku, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/314/09 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2010 roku 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 

3) wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/315/09 
w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych 

stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 
 

4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/316/09 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
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5) określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/317/09 
w sprawie określenie stawki opłaty miejscowej, terminu płatności oraz zasad jej poboru 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
 

6) określenia stawki opłaty od posiadania psów, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/318/09 
w sprawie określenia stawki opłaty od posiadania psów 

stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 
 

7) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach  
i urządzeń cmentarnych, 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wspólna Komisja Oświaty i Budżetu na posiedzeniu 
dnia 1 grudnia 2009 roku wypracowała propozycję następujących stawek opłat za korzystanie  
z Cmentarza Komunalnego i urządzeń cmentarnych: 

1) opłaty za miejsce grzebalne: 
a) za miejsce dla zwłok dziecka do 6-ciu lat                                                                    117,00 zł;             
b) za miejsce dla zwłok osoby dorosłej lub dziecka powyżej 6-ciu lat                            234,00 zł;             
c) za miejsce dla  ekshumowanych                                                                                   234,00 zł;             

 
2) opłaty za rezerwację miejsca: 

a) za miejsce na okres  10 lat                                                                                            351,00 zł;            
b) za miejsce na okres  20 lat                                                                                            585,00 zł;            

 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła propozycje stawek przedstawionych przez 
Komisje Oświaty i Budżetu (obecnych 9 radnych). 
 
Następnie Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania bądź uwagi do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Po czym przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 
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podjęła uchwałę Nr XXVIII/319/09 
w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach  

i urządzeń cmentarnych 
stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej 

poboru 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/320/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie dziennych stawek opłaty targowej oraz zasad jej poboru 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 
 

9) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Jeziorany, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/321/09 
w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 
 

10) uchwalenia  „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie gminy Jeziorany 
na 2010 rok ”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/322/09 
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w sprawie uchwalenia  „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie  
gminy Jeziorany na 2010 rok ” 

stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu 
 
11) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/323/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009 
stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu 

 
12) o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

korzystania ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach”, 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/324/09 
o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu korzystania 

ze Stadionu Miejskiego w Jezioranach” 
stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu 

 
13)  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Jeziorany, 
Pan Przewodniczący poprosił Pana Zygmunta Stachlewskiego – kierownika referatu 
budownictwa Urzędu Miejskiego w Jezioranach o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Pan Zygmunt Stachlewski – kierownika referatu budownictwa powiedział, że „w tej chwili 
mamy studium uchwalone w 2001 roku. Wpłynęły dwa wnioski o wprowadzenie zmian  
w studium. Jeden ze Starostwa Powiatowego w Olsztynie, a drugi od prywatnej firmy. 
Starosta Olsztyński zgłosił wniosek o zmiany w studium w stosunku do działki  
nr 133/20.Wskazana działka zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego przeznaczona jest w częściach na: 
-  obszary rozwoju funkcji mieszkaniowej, 
- obszary otwarte (rolniczej przestrzeni produkcyjnej). Zmiana studium będzie podlegała 
powiększeniu obszaru rozwoju funkcji mieszkaniowej o obszary otwarte.  
Drugi wniosek wpłynął od Firmy EKI Wind Warszawa Smolna 38/4 oddział w Olsztynie  
o uszczegółowienie zapisów w studium dla zamierzeń inwestycyjnych energetyczno – 
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wiatrowych w obrębach: Franknowo, Kolonia – Jeziorany, Tłokowo, Studnia, Potryty, 
Modliny i Krokowo z wyłączeniem obszaru chronionego krajobrazu, który mamy na terenie 
gminy tj. Dolina Symsarny. Koszty sporządzenia zmiany studium pod elektrownie wiatrowe 
ponosi wnioskodawca.”  
Pan Przewodniczący „czyli zapis w studium istnieje?” 
Pan Zygmunt Stachlewski „tak, istnieje.” 
Pan Przewodniczący „jak on brzmi?” 
Pan Zygmunt Stachlewski „dopuszcza się teren pod elektrownie wiatrowe, z tym, że nie jest 
określone w którym miejscu.” 
Radny Krzysztof Grabowski zapytał, czy wymienione wcześniej miejscowości będą objęte  
w całości? 
Pan Zygmunt Stachlewski odpowiedział, że „w tej chwili to będzie tylko określony obręb. 
Firma złożyła wniosek o stworzenie warunków do postawienia wieży, która będzie stała 90 
dni i mają zrobić najpierw badania. Jeśli chodzi o Studnicę, to tylko lewa strona miejscowości 
wchodzi w grę, bo prawa strona jest w obszarze chronionego krajobrazu.” 
 
Pan Przewodniczący „rozumiem, że ten inwestor nie będzie stawiał tylko pojedynczych 
wiatraków, ale fermę?” 
Pan Zygmunt Stachlewski potwierdził, że fermę. 
Radna Ewa Maculewicz stwierdziła, że „najpierw myślała, że to będzie postawiony jeden 
wiatrak, co byłoby jakąś atrakcją na naszej okolicy. Ale ferma wiatraków jest czymś 
gigantycznym, co wpływa na przyrodę, architekturę, krajobraz. Nie mamy wiedzy, jak one 
wpłyną na poszczególne gospodarstwa będące w pobliżu. Chciałbym, aby było 
zorganizowane spotkanie na temat elektorowi wiatrowych, takie, jakie było na temat 
zagospodarowania fosy, gdzie przyjechała Pani architekt krajobrazu i wszystko nam pięknie 
zaprezentowała. Zanim zaczniemy głosować nad tym projektem uchwały, to powinniśmy 
wiedzieć co to jest ten wiatrak, jak wpłynie na środowisko i na ludzi oraz jak będzie 
wyglądała nasza gmina z tej perspektywy. Chciała bym większą dyskusje na temat 
wywołanego projektu uchwały, a nie tylko głosowanie.”  
 
Pan Burmistrz: powiedział, że „cały świat stoi teraz wiatrakami i biogazowniami.  
Jak uruchomimy tę procedurę, to i tak potrwa kilka lat, bo nie mówimy tu przecież o roku. 
Nie chciał bym abyśmy byli w Polsce ostatnią gminą, która do tego przystąpi. Oczywiście,  
że one mają jakieś swoje mankamenty, ale my nie możemy obawiać się czegoś,  
co funkcjonuje w Europie na potęgę. Jeśli chodzi o sporządzanie planów zagospodarowania 
przestrzennego, to gdzieś się musi spotkać po drodze interes gminy i osoby, która chce zrobić 
plan. My tutaj nie odkrywamy czegoś nowego, tylko to jest rzecz, która od dawna w świecie 
funkcjonuje. Jeżeli my będziemy do każdej inwestycji, budowy autostrady, drogi, podchodzili 
z taką ostrożnością, to nasz rozwój będzie zbyt wątły. Nie obawiajmy się tego, że do nas 
wchodzi cywilizacja. ” 
 
Radna Ewa Maculewicz: „mi tylko zabrakło przed głosowaniem pełnej wiedzy i konsultacji 
na temat elektrowni wiatrowych. To jest duża rzecz i ja nie mam pojęcia jakie korzyści z tego 
może mieć gmina. Jak stoi wiatrak to w promilu pewnej przestrzeni nie można się budować.” 
 
Pan Zygmunt Stachlewski powiedział, że aby móc się budować, to trzeba być właścicielem 
tego terenu. Jeśli ktoś będzie chciał stawiać u Pani wiatrak, to najpierw musi nabyć ten grunt. 
 
Radna Ewa Maculewicz powiedziała, że firma, która złożyła wniosek powinna na przykład 
spotkać się z radnymi. 
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Pan Burmistrz: „nie wywarzajmy otwartych drzwi, bo mówimy o rzeczach już 
doświadczonych. Z każdą inwestycją, z jaką się spotykamy w Polsce trafiamy na olbrzymie 
opory. Możemy powiedzieć inaczej tej firmie, proszę nie wchodzić. Jednak należy pamiętać, 
że my przystępując do zmiany studium niczego jeszcze nie załatwiamy. ” 
 
Radny Stanisław Kawecki powiedział, że „różna jest waga uchwał, które podejmujemy  
na sesji. Nie tak dawno temu uchwalaliśmy zmiany w statucie i proponowałem zapisy, które 
by mówiły, że na tego typu rzeczy jest taki i taki termin, na sprawy finansowe jest taki, a na 
przykład na sprawy inwestycyjne jest inny. Jednak to w tej chwili nas nie obowiązuje. Wiem 
z historii Jezioran, że mieszkańcy obawiali się kolei. Na pewno też jest mi brak takiej 
dogłębnej wiedzy o wiatrakach i biogazowniach, a na pewno to jest pomysł na rozwój ziemi. 
Ale trzeba mieć na ten temat trochę informacji. Być może przejechać się do Słupska czy 
Kisielic, które są bliżej i zobaczyć, porozmawiać z mieszkańcami jak to wygląda. Tak jak 
swego czasu była dyskusja na temat wysypiska, które miało powstać w okolicach Jezioran. 
Były wtedy wyjazdy do Braniewa czy Suwałk gdzie przyglądaliśmy się. Wiatraki podobno  
są wysokie na 90 metrów, a rozpiętość skrzydeł wynosi 40 metrów. Czy podjęcie tej uchwały 
jest pilne? Być może powinniśmy bardziej się zapoznać z tematem i podjąć uchwałę dopiero 
na kolejnej sesji?” 
 
Pan Przewodniczący: „Rozumiem Panie Burmistrzu, że po uchwaleniu studium będziemy 
opracowywać plan miejscowy na te obszary?” 
 
Pan Burmistrz: „pewnie tak.” 
 
Pan Przewodniczący: „to jest wstęp do tego, żeby uchwalić miejscowy plan?” 
 
Pan Burmistrz: „tak.” 
 
Pan Przewodniczący: „czyli jeśli w tej chwili podejmiemy uchwałę o przystąpieniu do zmian 
w studium dajemy możliwość projektantom pracowania nad zmianami w studium. Później  
je przyjmiemy albo odrzucimy, jak Państwo zdecydujecie i wtedy po uchwaleniu studium 
będzie podstawa do wywołania uchwały o przystąpieniu do uchwalenia miejscowych planów 
na tych obszarach. Bo rozumiem, że decyzją o warunkach zabudowy ciężko będzie określić 
kontynuację funkcji zabudowy sąsiedniej, takowej nie ma, wiec trzeba uchwalać miejscowy 
plan.” 
 
Na tym dyskusje zakończono. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania bądź uwagi  
do projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/325/09 
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego miasta i gminy Jeziorany 
stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu 
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14) sprzedaży lokalu użytkowego położonego w obrębie Derc, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/326/09 
w sprawie  sprzedaży lokalu użytkowego położonego w obrębie Derc 

stanowiącą załącznik nr 15 do protokołu 
 

15) sprzedaży nieruchomości zabudowanej po byłej szkole położonej w obrębie Derc, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/327/09 
w sprawie  sprzedaży nieruchomości zabudowanej  

po byłej szkole położonej w obrębie Derc 
stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu 

 
16) zabezpieczenia środków na realizację projektu pn. „Nasze Tłokowo – rozwijanie 

turystyki i rekreacji w Gminie Jeziorany” w ramach osi 4 – LEADER Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/328/09 
w sprawie  zabezpieczenia środków na realizację projektu pn. „Nasze Tłokowo – 
rozwijanie turystyki i rekreacji w Gminie Jeziorany” w ramach osi 4 – LEADER 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 
stanowiącą załącznik nr 17 do protokołu 

 
17) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa Wójtówko”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
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Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/329/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa Wójtówko”, 

stanowiącą załącznik nr 18 do protokołu 
 
18) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa Olszewnik”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/330/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Sołectwa Olszewnik” 

stanowiącą załącznik nr 19 do protokołu 
 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Potryty”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/331/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Potryty” 

stanowiącą załącznik nr 20 do protokołu 
 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Radostowo”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/332/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Radostowo” 

stanowiącą załącznik nr 21 do protokołu 
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21) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Derc”, 
Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/333/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Derc” 

stanowiącą załącznik nr 22 do protokołu 
 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Kiersztanowo”, 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak 
przedstawionego projektu uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/334/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo” 

stanowiącą załącznik nr 23 do protokołu 
 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Studnica”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/335/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Studnica” 

 stanowiącą załącznik nr 24 do protokołu 
 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Krokowo”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 
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podjęła uchwałę Nr XXVIII/336/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Krokowo” 

 stanowiącą załącznik nr 25 do protokołu 
 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości 
Tłokowo”, 

Radna Ewa Maculewicz – sekretarz obrad odczytała projekt uchwały. 
Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego projektu 
uchwały? 
Uwag nie wniesiono.  
 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/338/09 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Tłokowo” 

 stanowiącą załącznik nr 26 do protokołu 
 
26) zmian w budżecie gminy na 2009 rok, 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2009 rok, który stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/337/09 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok 

stanowiącą załącznik nr 27 do protokołu 
 
27) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 

deficytu, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały stanowiący załącznik 
nr 28 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/339/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu 
stanowiącą załącznik nr 28 do protokołu 

 
28) zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie planowanego 

deficytu w kwocie 167.660 zł 
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Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały stanowiący załącznik 
nr 29 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/340/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu złotowego na finansowanie 

planowanego deficytu w kwocie 167.660 zł 
stanowiącą załącznik nr 29 do protokołu 

 
29) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu w 
kwocie 80.530 zł. 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały stanowiący załącznik 
nr 30 do protokołu. 
 
Pan Przewodniczący zapytała czy są uwagi i pytania do projektu uchwały? 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/341/09 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na finansowanie planowanego deficytu  
w kwocie 80.530 zł 

stanowiącą załącznik nr 30 do protokołu 
 
Ad. 7. Informacja dotycząca podatku leśnego.  
Pan Przewodniczący przedstawił informację dotycząca podatku leśnego, która stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Ad. 8. Zajęcie stanowiska w sprawie wydzielenia części działki nr 110/24 położonej  
w Jezioranach przy ulicy Kościuszki i Nadbrzeżnej oraz jej sprzedaży właścicielom 
działki nr 110/25. 
Pan Przewodniczący odczytał zaproponowane stanowisko Rady Miejskiej w Jezioranach  
w sprawie wydzielenia części działki nr 110/24 położonej w Jezioranach przy ulicy 
Kościuszki i Nadbrzeżnej oraz jej sprzedaży właścicielom działki nr 110/25, które stanowi 
załącznik nr 32 do protokołu. 
 

Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła stanowisko, że wyraża zgodę  
na wydzielenie części działki nr 110/24 położonej w Jezioranach przy ulicy Kościuszki  
i Nadbrzeżnej oraz jej sprzedaży właścicielom działki nr 110/25 (obecnych 9 radnych). 
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Ad. 9.  Przyjęcie protokołów z poprzednich  sesji. 
 
Protokoły z  XXV, XXVI i XXVII sesji udostępnione były do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła protokół z XXV sesji Rady Miejskiej  
w Jezioranach. Natomiast protokoły z XXVI i XXVII sesji zostały przyjęte przy jednym 
głosie „wstrzymującym się”. 

 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 11.Wolne wnioski i zapytania. 
Nie było. 
 
Pan Przewodniczący odczytuje pismo Pana (wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustaw o dostępie do informacji publicznej) , które 
skierował do wiadomości Rady Miejskiej w Jezioranach, załącznik nr 33 do protokołu. 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 
został wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XXVIII 
sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
 
        Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                                   Leszek Boczkowski 
  

 


